

 

  

   
   
 思章老师

 When your legs get tired, run with your heart.




   
      
    
          
      

      

     

         

    	学学技术
	资源分享
	引领视觉
	个人杂烩
	必应壁纸
	我的马拉松
	马拉松训练
	我爱我家
	生活百态



	关于我们

   
   
   菜单
  

  

   
      
    	首页
	资源分享
	Photoshop CS5 圣经(Photoshop CS5 Bible)图文版[PDF+...


   
   


 

  

   
   Photoshop CS5 圣经(Photoshop CS5 Bible)图文版[PDF+素材]


   
        
     2011/03
     07
    
            	11749 次点击
	资源分享
	Adobe CS5BiblePDF圣经
	7 条评论


       


   

    




    
    Photoshop CS5 圣经(Photoshop CS5 Bible)图文版


Photoshop CS5 圣经(Photoshop CS5 Bible)图文版内容简介： 

The bestselling, comprehensive reference on Photoshop, fully updated to CS5.

photoshop cs5 畅销教程，全球最完备的photoshop 使用手册

Photoshop  is the gold standard for image-editing programs and is  used by  professional photographers, graphic designers, and Web  designers as well  as hobbyists. More than 300,000 copies of this  comprehensive reference  have been sold in previous editions; this  edition is fully updated to  cover Photoshop CS5’s newest features and  includes a 16-page full-color  insert.

photoshop是 全世界众多摄影师、设计师、网页设计专家都最佳使用软件，之前一版本《photoshop cs4 圣经》全球销量超过300，000.

在新版本中，增加了16页面全彩色教程。

*Photoshop  is the industry standard for image-editing software used  in both print  and digital media, with more than four million users  worldwide

photoshop 是工业标准的图像编辑软件，适用范围涵盖印刷 数字媒体制作，全球拥有四百万以上用户。

*This  comprehensive guide covers beginning to advanced techniques,  from  learning your way around the windows and tools to working with  Camera  Raw images

*Covers retouching, color correcting,  manipulating, and combining  images; working with the File Browser,  histogram palette, Lens Blur,  and the color replacement tool;  customizable keyboard shortcuts; how to  create cutting-edge special  effects for digital or film-based images,  and much more

本教程既讲解了基本软件使用技巧，同时更涉及了高级使用技术，包括修饰照片、色彩校正、复制、合成照片、文件浏览、直方图、镜头模糊，色彩替换，自定义快捷键，使用最新的后期特效技术为摄影作品增色，同时也讲解了raw文件格式的修饰方法

This  revised edition of Photoshop Bible is the reference tool that  graphic  designers, photographers, and Web designers will refer to many  times  over.

这本教程可以作为平面设计师、专业摄影师、网站设计人员的日常参考手册。

PDF电子书下载：[Photoshop.CS5.圣经].Photoshop.CS5.Bible.(2010).-.(Malestrom).pdf

素材下载：[Adobe.Photoshop.CS5.圣经.素材文件]Adobe.Photoshop.CS5.Bible.Example.Files.rar
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       认准了方向，就要勇敢地走下去，十年磨一剑，我相信，只要坚持，一切都有可能。

      

     

    

    
    




   


   
      
    相关日志

    	
      没有图片      
       2009.10.25
       Twitter王者归来 -WordPress主题 Retweet
       今天一天没捞着上网更新自己的博客，现在家人都…

      

     
	
            
       2017.06.11
       Simple Lightbox – jQuery Lightbox插件
       简介 Simple Lightbox 是一款…

      

     
	
            
       2011.11.21
       每日一图:电脑桌面背景（三）
       

      

     
	
      没有图片      
       2019.08.19
       推荐 12 个免费高清图片素材下载网站
       NO.1 ｜ pexels-免费高清素材下载…

      

     
	
      没有图片      
       2010.04.21
       腾讯发布QQ概念版+下载
       腾讯QQ新发布了新的版本QQ概念版，一直没时…

      

     
	
      没有图片      
       2009.07.14
       Adobe CS3 Master Collection 下载+注册机
       今天因为女友要使用After Efect C…
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        我已经用迅雷离线下载了哦。今晚再下，现在限制了

   


   
        
     回复    

           


  


	

  
  

   
        菠萝
        2011.03.08 12:26上午   


   
        嘿嘿，好！谢谢提醒！
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        又出新版了？先静观一下。
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        不是新版，还是老版本，我只是在找教材学习。
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    看我的超级显示器    令西方人闻风丧胆的中国小学生 我们要这样的教育？   
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